

Referat FAU møte 12. november, 2025



Tilstede: Gunnar Grenlee (styremedlem), Ingvild Maanum Møller (nestleder), Mona Aamodt (styremedlem), Jørgen Andersen (kasserer), Ann Karin Nilsen-Kildal (leder), Oda Holen (styremedlem), Håvard Aaslund (styremedlem)

Forfall: Ann Danielrud

Referent: Ingvild Maanum Møller

Saker

1. Informasjon fra skolen v/ rektor Ricke Müller

- Skolen har totalt 14, aktivitetsplaner, 8 på 1. – 4. trinn. (Ett av trinnene har 5, et annet har ingen) og 6 på trinn 5. – 7., totalt 14.
- Skolen venter på resultatene fra trivselsundersøkelsen og elevundersøkelsen og hvordan mobbetallene er nå

2. Konstituering av styret og fordeling av undergrupper

Det ble bestemt hvilke av styremedlemmene som tar ansvar for undergruppene

IKT i skolen – Håvard, Gunnar

Skolemiljø – Ann Karin, Oda

Trafikk rundt skolen – Oda

Stikk innom – Jørgen, Ingvild, Oda, Ann Karin

Halloween og vårdisco: Mona, Jørgen, Ann Karin, Ingvild

AKS – Mona, Ann Karin, Ingvild, Ann (Oda stedfortreder)

Smarttelefonfri barndom – Ann Karin

Søke midler – Oda, Ingvild

3. Medlemmer til driftsstyret:

Mona velges som leder av driftsstyret, med Håvard som vara. Gunnar går inn som medlem, med Ann Karin som vara.

4. Gjennomgang av spørsmål til møte med Aurora omsorg

Ann Karin, Oda og Ingvild har laget et forslag til spørsmål til møtet med Aurora omsorg som skal gjennomføres mandag 17. nov. Disse ble gått gjennom og det ble gjort noen endringer

5. IKT i skolen

Dette er en gruppe som har jobbet en stund, bla med prinsipper for bruk av læringsbrett, gjennomført en spørreundersøkelse blant foreldrene mm. Gruppen ønsker at skolen skal forplikte seg til noen skriftlige retningslinjer/ prinsipper. Disse finnes på skolens hjemmeside i et brev fra FAU til skolen.

Gruppen har hatt et møte med lærerne og rektor om dette. Det jobbes nå med å implementere Stødig – prosjektet. På møtet presenterte skolen sitt arbeid og hvilke regler de har. FAU presenterte identifiserte utfordringer. Lærerne var positive til dialog. Dette arbeidet vil fortsette. Gruppen opplever at det er økt bevissthet rundt temaet, og en positiv utvikling, kontra når gruppen startet opp for 2 år siden.

Gruppen har hatt teams møte og blitt supplert med to nye medlemmer; Håvard og Tone. Neste steg er å sende noen spørsmål til skolen v/ Anette Døvre for å følge opp mot skolen. Gruppen har tidligere hatt et møte med skolen og startet en dialog rundt dette temaet.

6. Halloween Stikk innom

Det har blitt gjennomført et eget møte med evaluering av arrangementet, se eget vedlegg.

7. Trafikk

Skolen beskriver at trafikk-aksjonen har hatt effekt, og det var mindre biler. Allikevel oppsto det enkelte farlige situasjoner. Det planlegges for en ny trafikkaksjon i januar.

8. Eventuelt:

- HFAU har mottatt tilbud fra noen som vil selge ferdige matpakker og levere. Tilbudet ble diskutert. HFAU ønsker ikke å gå inn på en slik avtale.
- Tidspunkt for FAU møte, det ble foreslått å forskyve møtet til kl 19 – 21. Det ble bestemt at nåværende tidspunkt beholdes
- Det er cola og potetgull til overs fra stikk innom. Disse doneres til lærerens julebord 😊
- HFAU opplever god dialog med skolen